
     

ТЕОРЕТИЧНИЙ МАТЕРІАЛ 

         Порядкові числівники відмінюються як прикметники – за родами, числами, 

відмінками: третьому, третій. У складених порядкових числівниках 

відмінюється лише остання складова частина: зустрінемось на сто сьомому 

кілометрі. 

     Порядкові числівники повністю узгоджуються з іменниками: пішов 

дев’ятнадцятий рік. 

    Складні числівники, що закінчуються на – сотий, - тисячний, - мільйонний, - 

мільярдний, пишемо одним словом: трьохсотий, двадцятитисячний, 

семимільйонний, восьмимільярдний. 

     У складених порядкових числівниках відмінюється лише остання частина: 

тридцять четвертому, тридцять четвертого. 

     Прикметники, що утворилися від сполучення підпорядкованих один одному 

числівника й іменника, пишемо разом: двадцятиповерховий, трирічний. 

     Числівники перший, другий відмінюються як прикметники твердої групи,                 

а числівник третій – як прикметники м’якої групи. Форми порядкового 

числівника залежать  від того іменника, з яким він пов'язаний: другий номер, 

треті двері, у двадцятих роках. Такі числівники можуть мати більше двох 

коренів. 

 

    

 


